

# 臺北醫學大學國際高齡健康暨長期照護博士學位學程

## 學術學習護照

### International Ph.D. Program in Gerontology and Long-Term Care, Taipei Medical University Academic Learning Passport

學生需於申請學位考試前，完成研究所學術學習護照 36 小時，並且上傳 36 小時之學習時數證明。學生除可自行上傳學習護照證明檔案外，亦可採用學務處課外學習護照系統之完成時數。此學術學習護照 36 小時需為參與校內外講座跟研討會講座，其培訓內容不限，建議同學以研究與國際議題為主，可參考下列活動範例，單次活動至多認列 16 小時：

1. 本校護理學院學術國際研討會
2. 本學程舉辦學術之國際交流活動、專題演講、培訓課程等
3. 臺北醫學大學校園學術演講
4. 臺北醫學大學各單位舉辦學術之國際研討會、講座、培訓課程
5. 國際盟校、跨國單位所舉辦學術之國際研討會、講座、培訓課程
6. 其他學校、學會、協會所舉辦學術之研討會、講座、培訓課程

本人 \_\_\_\_\_ 確認入學後已完成至少 36 小時之學術學習活動，且所有活動均由本人親自出席，未委請他人代為參與。若有不符之情事，全數學習活動時數將不予採計。

簽名(親簽)： \_\_\_\_\_

Before applying for the degree examination, students must complete 36 hours of the Graduate Academic Learning Passport and upload proof of the 36 hours of learning. In addition to uploading the Learning Passport proof file themselves, students may also integrate their completed hours from the Extracurricular Learning Passport system of the Office of Student Affairs. These 36 hours of the Academic Learning Passport must be earned through participation in on-campus and off-campus seminars and workshops. The training content is not restricted, but students are encouraged to focus on research and international topics. Below are some examples. A single activity can be credited for up to 16 hours.

1. International conferences organized by the College of Nursing at Taipei Medical University
2. Career counseling seminars, international exchange activities, special lectures, and training courses organized by the College/School/Program
3. Campus lectures at Taipei Medical University
4. International conferences, seminars, and training courses organized by various units at Taipei Medical University
5. International conferences, seminars, and training courses organized by international partner universities and multinational organizations
6. Seminars, lectures, and training courses organized by other universities, academic societies, and associations

I, \_\_\_\_\_ confirm that I have completed at least 36 hours of academic learning activities after enrollment, and all activities were personally attended by me without delegating participation to others. If any discrepancies are found, none of the learning activity hours will be recognized.

Signature: \_\_\_\_\_

學生學術學習護照證明表

TMU's Student Academic Learning Passport Verification Form

系所學位學程 Academic Program			學號 Student ID			
姓名 Name			電子信箱 E-MAIL			
編號 No.	日期 Date	活動名稱 Title of the event	活動時間 Event time	時數 Hours	活動證明 Certification of event	審核 Verify
1						
2						
3						
4						

編號 No.	日期 Date	活動名稱 Title of the event	活動時間 Event time	時數 Hours	活動證明 Certification of event	審核 Verify
.....		(表格不足可自行增 列) (Add additional rows if needed)				
	項目與時數總計 Total number of events and hour		學術活動總共_____項，_____小時 There are _____ academic events and _____ hours in total.			